
taggyŰlési Jegyzőkönyv

a Magyar repülő Hollandi osztályszövetség éves taggyűlese: 
Budapest, 2024. október 30.

résztvevők: 
domokos andrás, gáborjáni szabó gábor, köles gábor, süli andrás, papp dávid, 
tenke péter, polgár Csaba, ziegler János, ziegler kristóf, Czeizel Balázs osztálykapitány

a jelenlevő tagok egyhangúlag az osztály kapitányát, Czeizel Balázst választották meg a taggyűlés levezető elnökévé 
és egyben jegyzőkönyvvezetőjévé, ziegler Jánost pedig jegyzőkönyv-hitelesítővé. a taggyűlés levezető elnöke 
megállapítja, hogy a taggyűlés határozatképes. a taggyűlés megtartása és a napirendi pontok megtárgyalása ellen
senki nem jelentett be tiltakozást.

a napirendi pontok a következők:

1. a 2024-es év eseményei, versenyei, tapasztalatai 

2. a hajóosztály osztálystátuszának megbeszélése.

3. az 2024-es versenyek tervezése, nemzetközi versenynaptár ismertetése.

4. az osztálygyűlést Budapesten, a 2024-es repülő Hollandi európabajnokságról épp visszaérkezett versenyzőkkel
tartottuk meg október 30-án, meghallgattuk az eB beszámolóját, előretekintettünk a következő szezon fontosabb
nemzetközi versenyeire.

5. pályazat a 2026-os világbajnokság megrendezésére

1. értékeltük a 2024-es balatoni versenyeket, ahol idén is megfelelő számban jelentek meg a hazai versenyzők, 
érkezett egy új egység keszthelyről, és a női egységünk is minden hazai versenyen, ráadásul a vb-n ill. eB-n is elindult.
a Magyar Bajnokságunkra horvát és cseh egységek is érkeztek, így összesen már 12 hajó versengett a bajnoki címért.
az osztálykapitány jellemezte az idei évet is: nagy előrelépés, hogy patinás osztályunk folyamatosan bővül, így a
versenyeken 8–10 magyar hajó indult el. az idei floridai világbajnokságon is számottevő volt a magyar kintingens -- 7
magyar egységgel vettünk részt a versenyen márciusban, 4 egység pedig a spanyolországi európa bajnokságra is elu-
tazott. a vB-n a Majthényi–domokos páros 2. lett, de az első tízben még ott volt 3 magyar egység. az eB-n olcsiéknak
még jobban összejött, és megszerezték az európa bajnoki címet.

2. a hajóosztály osztálystátuszának megbeszélése: 
az osztálykapitány felvetette, hogy az idei sikeres év után újra kérelmezi az osztálystátuszt, amit 2024-ben az osztály 
megkapott. az osztály nagyon nagy múltra tekinthet vissza, és nem utolsó sorban, a világbajnokságokra is mindig
vérmes reményekkel utazik. domi megjegyezte, hogy az osztály aktív nemzetközi téren is, így például az idei floridai
világbajnokságon hét, a spanyol eB-n négy magyar egység indult, ami duplán számít. nagy siker, hogy olcsiék 
a világbajnokságon a második helyet szerezték meg, a süli–papp páros a nyolcadik, a ziegler–Czeizel páros 
a kilencedik, a gáborjáni–köles páros pedig a tízedik lett. ráadásul az őszi eB-n olcsiék előre is tudtak lépni.
a tervek szerint a jövő évi világbajnokságra újra hét magyar hajó menne. a tagok egyhangúan jelezték, hogy
egyetértenek az osztálystátusz-kérelemmel.

3. ziegler János vázolta a következő szezon hazai és külföldi versenyeinek listáját, és bár még a hazai versenyek
időpontjai nem 100%-osak, mindenképpen igazodni fognak a környező országok hollandi versenyeihez, így az osztrák,
cseh, horvát, lengyel, olasz regattákhoz. az összes megjelent egyetértett azzal, hogy a magyar versenyek mellett is
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együttesen indulnánk számos nemzetközi versenyen, és az is cél, hogy részt vegyünk a horvát, cseh, lengyel, osztrák
és olasz barátaink bajnokságán 2024-ben.

4. a jó felkészülés és edzésmunka éreztette hatását 2024-ben, és a 2025-ös vB célkitűzése is az lesz, hogy 
a magyar egységek megtartsák jó pozíciójukat a nemzetközi mezőnyben, valamint cél a Majthényi–domokos páros
világbajnoki érem szerzése és a többi magyar egység jó szereplése. a 24-as év a hollandi osztály számára egy sikeres év
volt, és mindenki jelezte, hogy a következő évben is hasonló, vagy még nagyobb ambícióval fog a versenyeken részt
venn, amit nem is olyan sokára, már a márciusi világbajnokságon bizonyíthat.

5. Már korábban folytattunk tárgyalásokat a nemzetközi szövetséggel, hogy újra rendezzünk Fd világversenyt, és
úgy tűnik, a 2026-os évben erre nagy esélyünk lehet. a taggyűlés felkérte gáborjáni szabó gábor spartacus elnökségi
tagot, hogy a pályázat létrejötte fölött bábáskodjon, és hogy a klub adminisztrációját igénybe véve a pályázat eljusson
a nemzetközi szövetséghez. ennek sikeréről remélhetően a jövő évi taggyűlésen már tényként beszélhetünk.

egyéb napirendi pont hiányában a levezető elnök megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és a taggyűlést bezárja.

ügyvezető/ levezető elnök: Jegyzőkönyv-hitelesítő tag:


